

2025年第三季 (Edition 2025 Q3) 香港區 (Hong Kong)

本期內容 IN THIS ISSUE

- 1 九月入會優惠 September member application incentive
- 2 第18屆健康博覽20<mark>25</mark> The 18th Health Expo 2025
- 3 2025年醫護人員至愛健康品牌大獎50強 Top 50 Healthcare Professionals' Favorite Brand Award 2025
- 4 健康及商機分享說明會 (HOPE)
 Health, Opportunities Presentation
 Experience meeting (HOPE)
- 5 接觸麗泰香港更方便 Lifestyles HK, contact info
- 6 50+博覽暨亞洲銀髮産品展2025 50+ Expo I/O Senior Expo Asia 2025
- 7 星期日辦公時間 Sunday office hours
- 8 假期通告 Holiday Notice

辦事處資訊 OFFICE INFO

辦事處資訊 麗泰(亞太)有限公司 香港九龍尖沙咀廣東道28號 新太陽廣場5樓506A室

Lifestyles Asia Pacific Ltd Rm 506A, 5/F Lippo Sun Plaza 28 Canton Road Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK.

電話Tel: 2739 0020 www.lifestyles.net

電郵E-mail: hongkong@lifestyles.net

WhatsApp: 6358 4752

微信WeChat: Lifestyles_Intra_HK

面書 FaceBook: @LifestylesHKofficialpage 微信公眾號 WeChat public account: 麗泰天茶

IG InstaGram : lifestyles_intra_hk

SEPTEMBER EINCENTIVE



九月份入會優惠

於9月份付 \$300入會費的新會員,可**免費**自選麗泰產品一件, **即慳\$280**, 兼即時有八折, 即刻叫人入會, 盡早 每天活得更精彩!

APPLICATION FEE INCENTIVE

In September, new applicants who pay the \$300 application fee are entitled to receive one FREE Lifestyles product (save \$280 instantly) & get 20% off on all products immediately!

Don't miss it! Call your friends to become Lifestyles members now to Live Better. Every Day.







第18屆健康博覽2025 2025年6月13至15日

第18屆健康博覽2025, 是麗泰香港第二次參與此博覽盛會, 因為去年效果良好, 所以今年再接再厲, 我們再次與其他過百參展商, 於展覽會一同展示與健康相關的優質食品及產品與廣大參觀人士。

在三天展期裹,更多參觀人士詢問天茶及其他麗泰產品的功效,試飲天茶的人士更不計其數,即時入會及下單的,更較上次博覽多,而且有些更是以往參觀過我們的展覽攤位, 今次再來參觀,以示鼓勵,結果甚為鼓舞。

最令人興奮的是,天茶再次獲得《2025年醫護人員至愛健康品牌大獎50強》,再次認定了天茶的功效,只要你每日飲天茶,你必定每天活得更精彩。

The 18th Health Expo 2025 2025 June 13 – 15

The 18th Health Expo 2025 was Lifestyles Hong Kong the 2nd time to participate this Expo. The result from this Expo was very good in last year so we participated it again. We exhibited & sold high quality products to the visitors with hundreds of exhibitors there.

During the 3-days exhibition, many people interested in Intra & the Lifestyles products. The number of persons that registered as members & placed orders were more than that in last Expo. In addition, we found some visitors had visited our booth before and visited us again. Their support gave us a great encouragement.

More encouraging, Intra was again awarded "Top 50 Healthcare Professionals' Favorite Brand Award 2025". The award confirmed the effectiveness of Intra again. You Drink Intra every day, you must Live Better Every Day.







證書

茲證明

Lifestyles Asia Pacific Ltd - 天茶/Intra -

在「醫護人員至愛健康品牌大獎」活動中 經健康教育基金會嚴格甄選和考核 於2025年6月14日成功入選:

2025年醫護人員至愛健康品牌大獎五十強



特授此狀以資證明和鼓勵









Health Opportunity Presentation & Experience

健康及商機分享說明會 (HOPE) 2025年6月8日

麗泰香港於6月8日在麗泰香港辦公室舉辦了2025年第二季的健康 及商機分享說明會,對象為在香港的菲律賓會員及其親友。

今次分享會包括簡介公司背景,講解心鈣健的功效,其9種成份的協同效應,特別是成份之一,維他命K2或稱維他MK7,對預防血管栓塞及補充骨骼中的鈣質,有一定的幫助。

最後,各人分享其親身的麗泰產品故事及有獎問答遊戲,藉此令 各人見証麗泰產品的功效及對麗泰產品有進一步的認識。最後我 們更預備了茶點招待,各人都過了一個愉快充實的下午。如你想 瞭解多些麗泰產品,歡迎隨時聯絡我們,或留意下次健康及商機 分享說明會的舉辦日期。

精彩的天荼故事分享,已上載至官方面書 @LifestylesHKofficialpage, 歡迎登入,溜灠,讚好及分享。

Health, Opportunities Presentation Experience (HOPE) meeting 2025 June 8

On June 8, Lifestyles Hong Kong organized HOPE meeting of the second season in 2025 while the target audience were the Filipino in HK.

In this meeting, we briefly introduced the background of the company. Then we introduced in detail about CardioLife. Its 9 ingredients cause the synergy effect, especially one of the ingredients, Vitamin K2 or called Vita MK7. Adequate intake of Vitamin K2 as MK7 protects the arteries and blood vessels because it drives calcium into the bones, this strengthens the bones and can help prevent osteoporosis.

At last, everyone shared the Lifestyles products story. Together with the quiz game with prizes, people knew more about CardioLife & the company. Finally, everyone enjoyed the snack prepared by us & had a nice afternoon. If you want to know more about Lifestyles products, please feel free to contact us & participate in the next HOPE meeting.

Intra stories are uploaded to official FaceBook @LifestylesHKofficialpage where you are welcome to access, like & share.











Facebook



Instagram



WeChat



接觸麗泰香港更方便

現在,你有更多途徑獲得麗泰香港的最新資訊:

● 官網: www.lifestyles.net/hk-ch/

(Facebook): @LifestylesHKofficialpage

🍅 微信公眾號:麗泰天茶

IG (Instagram) : lifestyles_intra_hk

即刻追蹤及關注,以獲得我哋嘅一首資訊及最新消息啦!

It's so easy to get in contact with Lifestyles HK!

Official website: www.lifestyles.net/hk-en/

Facebook: @LifestylesHKofficialpage

🤏 WeChat Public Account : 麗泰天茶

Instagram : lifestyles_intra_hk

Follow our pages to be the first to get the latest news!













50+博覽暨亞洲銀髮産品展2025 2025年7月4至6日

麗泰香港於2025年參與的最後一個展覽,50+博覽暨亞洲銀髮產品展,這是我們於2025年參與的第3個展覽。這個展覽的目標客戶,不獨是壯年人士,亦是所有注重健康的人士。

在三天展期裹,雖然遇著颱風及下雨,亦不減參觀展覽的人流, 查詢天茶及其他麗泰產品的人數不減,而入會及下單的人士更有 所增加,成績令人鼓舞。亦有以往展覽入會及下單的會員,今次 重回再次下單,是對我們產品功效的肯定。

50+ Expo I/O Senior Expo Asia 2025 2025 July 4 – 6

Lifestyles Hong Kong participated our last exhibition in 2025, 50+ Expo I/O Senior Expo Asia in July. This is the 3rd exhibition that we participated in this year. The target customers of this exhibition are not only the middle-aged individuals but also those who care for their health.

During the 3-days exhibition, though there was typhoon & raining, it did not block the number of persons visiting our booth. A lot of visitors inquired about Intra & the Lifestyles products. After inquiry, the number of visitors who registered as member & ordered are more than before. Wow, encouraging! Furthermore, people who registered & ordered in previous exhibitions came & ordered again. This was the recognition of the users to the effectiveness of our products.





